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Panie Przewodniczący!
Wysoka Rado!

Przedkładam sprawozdanie Nr 0057.11.2011 z prac Burmistrza Barlinka za okres od
dnia 16 listopada 2011r. do dnia 20 grudnia 2011r..
W tym czasie odbyło się 5 posiedzeń Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i
rozpatrzono następujące sprawy:

I.    W zakresie spraw finansowych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedszkola Miejskiego Nr 2 „Pod
Topolą” z prośbą o dofinansowanie projektu edukacyjnego „Tydzień Ziemi” i wyraził
zgodę na przedmiotowe dofinansowanie w kwocie 1.500,00 zł.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Komendanta Komisariatu Policji w
Barlinku w sprawie partycypowania Gminy w kosztach pobytu funkcjonariuszy
skierowanych z ościennych jednostek do służby na terenie Barlinka oraz opiniami
Komisji Rady Miejskiej w tej kwestii i, z uwagi na brak środków w budżecie, nie
wyraził zgody na przedmiotowe dofinansowanie.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Szkoły Podstawowej w Mostkowie o
zwiększenie planowanych wydatków w paragrafie 4270 zakup usług remontowych i
wyraził zgodę na zwiększenie przedmiotowych wydatków w kwocie 6 040,00 zł netto
z przeznaczeniem na remont szkolnej kotłowni.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo w sprawie zakupu
ławki i huśtawki jako elementów doposażenia placu zabaw i wyraził zgodę na ww.
zakupy w kwocie 1 500, 00 zł w ramach środków zaplanowanych w funduszu
sołeckim.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno w sprawie w sprawie
zakupu materiałów niezbędnych do wykonania barku w pomieszczeniu Świetlicy
Wiejskiej i wyraził zgodę na ww. zakupy w kwocie 1 100, 00 zł w ramach środków
zaplanowanych w funduszu sołeckim.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko w sprawie
dofinansowania organizacji Wieczoru Andrzejkowego i wyraził zgodę na ww.
dofinansowanie w kwocie 200,00 zł w ramach środków zaplanowanych w funduszu
sołeckim.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo w sprawie
dofinansowania organizacji Mikołajek dla najmłodszych mieszkańców w sołectwie i
wyraził zgodę na ww. dofinansowanie w kwocie 1 000, 00 zł w ramach środków
zaplanowanych w funduszu sołeckim.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o dofinansowanie
organizacji Zabawy Andrzejkowej w kwocie 300,00 zł  w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.
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9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina o dofinansowanie
organizacji Zabawy Andrzejkowej w kwocie 300,00 zł  w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o dofinansowanie
w kwocie 500,00 zł zakupu materiałów papierniczych, środków czystości oraz naczyń
na wyposażenie Świetlicy Wiejskiej w Moczkowie w ramach Funduszu Sołeckiego.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Publicznego Gimnazjum Nr 2  o
zwiększenie budżetu o kwotę 12.054,00 zł w związku z koniecznością wypłaty
odprawy emerytalnej pracownikowi. Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy
wniosek, powyższą kwotę należy wygospodarować w ramach własnego budżetu.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał sie z wnioskiem Sołectwa Osina o dofinansowanie
organizacji Zabawy Mikołajkowej w kwocie 400,00 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło o dofinansowanie
organizacji Zabawy Mikołajkowej w kwocie 600,00 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. Burmistrz pozytywnie
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w
Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał sie z wnioskiem Sołectwa Równo o dofinansowanie
Zabawy Mikołajkowej  w kwocie 500,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Ożar o dofinansowanie
organizacji Zabawy Mikołajkowej w kwocie 500,00 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o dofinansowanie
organizacji spotkania wigilijnego w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o dofinansowanie
organizacji Zabawy Mikołajkowej w kwocie 150,00 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.
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18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o dofinansowanie
organizacji konkursów i zabawy  dla najmłodszych mieszkańców sołectwa w kwocie
70,00zł w ramach Funduszu Sołeckiego.  Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek,
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na
2011 rok.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa  Żydowo o dofinansowanie
organizacji Sylwestra dla mieszkańców w kwocie 100,00 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o dofinansowanie
zakupu materiałów niezbędnych do wykonania remontu budynku gospodarczego w
parku w kwocie 418,00 zł  w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w
Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka o dofinansowanie
organizacji Mikołajek w kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo o dofinansowanie
zakupu artykułów żywnościowych w kwocie 150,00 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego na pogawędkę ekologiczną dzieci młodzieży z dorosłymi mieszkańcami.
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo o dofinansowanie
zakupu sprzętu sportowego przy świetlicy wiejskiej w kwocie 1.200,00 zł w ramach
Funduszu Sołeckiego.  Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina o dofinansowanie
organizacji Zabawy Sylwestrowej w kwocie 400,00 zł w ramach Funduszu
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą instalacji kasy fiskalnej dla PGK Sp. z o. o.
w Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na montaż kasy fiskalnej w  PGK Sp. z o. o. w
Barlinku celem ewidencjonowania dochodów Gminy otrzymywanych z dzierżawy
majątku będącego w administrowaniu PGK Sp. z o.o..

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją firmy STAKOM na realizację boiska i, z
uwagi na wysoką cenę ww. oferty, nie wyraził zgody na jej realizację.
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2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z siwz na „Sprzedaż energii elektrycznej na potrzeby
grupy zakupowej utworzonej na podst. porozumienia, które upoważnia gminę Gryfice
do roli zamawiającego” i postanowił przyjąć przedmiotowy siwz bez zastrzeżeń.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dot. dokonania aktu cesji umowy o
pełnienie czynności nadzoru na inwestycji pn. „Budowa sieci wodociągowej i stacji
uzdatniania wody w Moczydle” i postanowił wyrazić zgodę na dokonanie
przedmiotowego aktu cesji pod warunkiem uzyskania akceptacji zmiany umowy o
dofinansowanie.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu pn. „Budowa ścieżki
rowerowej z Barlinka do Krzynki” i postanowił odstąpić od przekazania tzw. „Górki
Żydowskiej” na rzecz podmiotu zewnętrznego, aby dochować obowiązku zachowania
trwałości projektu.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą z zakresu modernizacji boiska przy ul.
Strzeleckiej dot. wyboru oferty na wycinkę drzew przy granicy boiska i postanowił
przyjąć ofertę firmy POLCOURT opiewająca na kwotę 10 500,00 zł brutto. Natomiast
jeżeli chodzi o wybór oświetlenia boiska, zgodnie z prośbą MKS „Pogoń” Burmistrz
wyraził zgodę na realizację wersji 100 lx.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą z zakresu modernizacji strażnicy OSP na
potrzeby Gminnego Centrum Ratownictwa dot. przedstawienia przez inspektora
nadzoru bardziej prostego oraz tańszego rozwiązania i wyraził zgodę na realizację
przedmiotowego rozwiązania. Natomiast jeżeli chodzi o stanowisko projektanta, który
nie wypowiedział się w powyższej sprawie, Burmistrz nakazał powiadomić go, iż
skutki wprowadzonych zmian zostaną  potraktowane jako efekt wady projektu z
wszystkimi tego faktu konsekwencjami.
Ponadto wykonawca przysłał zmodyfikowany harmonogram finansowo-rzeczowy
ww. robót, w związku z czym, Burmistrz Barlinka nakazał przesunięcie kwoty
przeznaczonej na przedmiotowe prace w wysokości 350 000,00 zł na przyszły rok
budżetowy.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zagospodarowania terenu przy ul.
Sportowej i postanowił, że RGM zajmie się zagospodarowaniem placu przy
apartamentowcu na ul. Sportowej w celu zapobieżenia dewastacji ścieżki przez
pojazdy.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. odbudowy i nadzoru obiektu przy ul.
Gorzowskiej 78 w Barlinku i zobowiązał RG.I do przypomnienia inwestorowi, iż
właścicielem obiektu jest Gmina i wszystkie zmiany dot. odbudowy obiektu należy z
nią konsultować, a decyzje podejmować w porozumieniu z w/w. właścicielem.

9. Burmistrz Barlinka omówił kwestię wyjazdu do Schneverdingen w 2012 roku, na
zaproszenie tamtejszej Pani Burmistrz i ustalono, że z Gminy Barlinek pojedzie około
5 osób.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą modernizacji boiska przy ul. Strzeleckiej i
postanowił zrealizować oświetlenie na 6 słupach 12-14 metrowych. W pierwszym
etapie należy położyć kable i zainstalować słupy w technologii składanej. Następnie
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przystąpić do montażu naświetlaczy, przy czym należy przewidzieć zainstalowanie co
najmniej 4 opraw dozorowych wraz z obwodem.

11. Burmistrz Barlinka przyjął informację dot. wycieków wody na płycie boiska i wyraził
zgodę na wykonanie prac remontowych w ramach prowadzonej inwestycji. Ponadto
Burmistrz polecił RGM wykonanie remontu studni wlotowej cieku wodnego, aby
zabezpieczyć ciek przed zatkaniem.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa BUDOWLANKA o
rozpoczęcie prac projektowych, a następnie wykonanie ulicy M. Skłodowskiej-Curie i
na odcinku 200 m od ul. Moniuszki postanowił wykonać drogę tymczasową o
szerokości 3 m z tłucznia za kwotę 20-25 tys. zł.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. korzystania z drogi
wewnętrznej nr dz. 128 obr. Moczydło i postanowił, iż RG zajmie sie przygotowaniem
stosownej umowy o służebności. Ponadto RG przygotuje również projekt uchwały
RM w sprawie służebności ww. działki na czas nieokreślony.

14. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się ze sprawą dot. zadań związanych z budową
chodników przez ZZDW w Koszalinie, postanowił zwrócić się do Dyrektora ZZDW o
zajęcie ostatecznego stanowiska co do realizacji ww. zadań planowanych na rok 2012.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. tymczasowej zmiany organizacji ruchu
w związku z budową kanalizacji deszczowej na ul. Ogrodowej i zaakceptował
proponowane zmiany w ww. organizacji ruchu.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał sie z pismem osób fizycznej na temat dalszego
funkcjonowania Skate Parku w Barlinku i polecił poinformować ww. osoby, iż
likwidacja obecnego Skate Parku wynika z realizacji planów zagospodarowania.
Ponadto Burmistrz polecił zwrócić się z zapytaniem o propozycje lokalizacji
przedmiotowego Skate Parku.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją odpowiedzi na wniosek dot.
przyłączenia Pensjonatu przy ul. Św. Bonifacego do kanalizacji sanitarnej i polecił
umówić spotkanie z inwestorem i PW-K Płonia w celu omówienia szczegółów
przedsięwzięcia.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem Zachodniopomorskiego Zarządu
Melioracji i Urządzeń Wodnych w Szczecinie odnośnie odmowy zawarcia z Gminą
Barlinek umowy użyczenia gruntu pod wodami płynącymi (Jezioro Barlineckie), do
czego zobowiązał sie we wcześniejszej korespondencji. Burmistrz polecił wystosować
pismo do ZZMiUW w Szczecinie z ponowną prośbą o zawarcie umowy.
RI.VI. poinformował że Gmina Barlinek ma obowiązek dysponować gruntem zajętym
na cele realizacji projektu pod nazwą „Budowa ścieżki rowerowej z Barlinka do
Krzynki” na okres realizacji inwestycji i 5 lat po jej zakończeniu , w związku z czym
wątpliwości dotyczące stanu prawnego gruntów rodzą zagrożenie niedochowania
trwałości projektu i związane z tym konsekwencje finansowe.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą usunięcia wady karuzeli na placu zabaw
„Radosna szkoła” przy SP w Mostkowie. Na wezwanie o usunięcie wady karuzeli z
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oparciem w terminie do dnia 30.11.2011 r. wykonawca odpowiedział, iż zleci
ekspertyzę elementów karuzeli i na podstawie jej wyników będzie dochodził od
producenta bądź użytkownika wszelkich poniesionych kosztów. Ponadto wykonawca
zawraca się z prośbą  o wydłużenie terminu na ewentualną naprawę bądź inne
stanowisko wykonawcy do czasu otrzymania ekspertyzy. Opinia Inspektora Nadzoru i
Radcy Prawnego jest w tej sprawie negatywna. Burmistrz nie wyraził zgody na
przesunięcie terminu.

20. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na zmianę SIWZ dot. monitoringu Stadionu
Miejskiego w Barlinku w zakresie dodania warunku o posiadaniu koncesji MSWiA.

21. Burmistrz Barlinka poinformował kierowników Urzędu Miejskiego w/m o podpisaniu
listu intencyjnego 12/2011 dotyczący porozumienia o współpracy pomiędzy Media
Regionalne Sp. z o.o. ul. Prosta 51 00-838 Warszawa a Urzędem Miejskim w
Barlinku. Wydawca m.in. proponuje specjalne warunki rabatowe dla Modułowych
Ogłoszeń Prasowych publikowanych przez Urząd na łamach „Gazety Lubuskiej” a
także promocyjną ofertę dodatkową. Burmistrz polecił w sprawach publikacji
ogłoszeń w prasie regionalnej kontaktować się z RI.VII.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z uzgodnieniami warunków Multimediów  oraz
zaleceniami Konserwatora Zabytków dla inwestycji „Przebudowa ul. Żabiej i
Podwale”. Burmistrz przyjął warunki multimediów przedstawione przez projektanta,
polecił przygotować projekt według zaleceń Konserwatora Zabytków.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. modernizacji boiska do piłki nożnej
przy ul. Strzeleckiej. Po rozpoczęciu prac na boisku wykryto zastoiny wody mimo
braku opadów. Po wykonaniu odkrywek i konsultacjach na terenie budowy z
projektantem wykonawca zaproponował rozwiązanie problemu oraz przedstawił
kosztorys na wykonanie powyższych prac w wysokości 39.728,27 zł brutto. Inspektor
nadzoru potwierdził zasadność rozwiązania oraz zweryfikował kosztorys
przedstawiony przez wykonawcę do wysokości 36.374,95 zł brutto. Wykonanie
powyższych robót jest nie zbędne do wykonania zamówienia podstawowego.
Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie powyższego zadania w trybie z wolnej ręki jako
zamówienie dodatkowe. Burmistrz również wyraził zgodę na zawarcie umowy (nr
OD2/ZR2/564/2011)  o przyłączenie do sieci Enea Operator boiska treningowego
zlokalizowanego przy ul. Strzeleckiej dz. nr 751, 804/6 oraz zgodę na zapłatę zaliczki
dla Enea na poczet opłaty za przyłączenie do sieci..

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą remontu ulicy Fabrycznej w Barlinku. W
wyznaczonym terminie wykonawca nie odpowiedział na wezwanie i nie usunął
usterek. Zgodnie z opinią Radcy Prawnego zajęcie gwarancji należytego wykonania
umowy możliwe jest dopiero po powstaniu kosztów. Burmistrz wyraził zgodę na
zlecenie skosztorysowania niezbędnych napraw, oraz zlecenie na tej  podstawie w
odpowiednim trybie naprawy i dochodzenia kosztów od wykonawcy bądź z
zabezpieczenia.

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą  nałożenia korekty finansowej w wysokości
25% wydatków kwalifikowanych zamówienia „Termomodernizacja Szkoły
Podstawowej nr 1 w Barlinku”- etap I, w zakresie remontu dachu oraz ocieplenia
stropu, udzielonego w dniu 27 sierpnia 2088r. Postępowanie w sprawie udzielenia
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niniejszego zamówienia zostało ocenione na podstawie „Wytycznych w zakresie
kontroli realizacji PO IiŚ” przez Instytucję Wdrażającą –NFOŚiGW oraz Instytucję
Pośredniczącą – Ministerstwo Gospodarki jako nieprawidłowość polegającą na
naruszeniu prawa zamówień publicznych (bezprawnym udzieleniu zamówienia z
wolnej ręki).Wysokość wydatków uznanych za niekwalifikowane: 14.677,90 zł,
wysokość zmniejszenia dotacji 6.361,40 zł.

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą pobytu dzieci w Courrieres w Barlinku w
2012roku. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie dnia 05.12.2011r. z Dyrektorem
PG Nr 1 w Barlinku, Dyrektorem BOK, przedstawicielami Zespołu Tanecznego
„Uśmiechy” oraz RI  w sprawie powołania zespołu w celu utworzenia programu do
projektu dzięki któremu będzie istniała możliwość pozyskania środków finansowych.

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Hotelu Barlinek Sp. z o. o. w sprawie
zmiany decyzji o warunkach zabudowy  dla przedsięwzięcia: budowa pomostu
rekreacyjno-cumowniczego. Burmistrz wyraził zgodę na powyższą zmianę

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie
przeprojektowania wjazdu z drogi powiatowej Rychnów- Dzikowo dz. nr 142/5 na
skrzyżowaniu z drogą wewnętrzną której zarządcą jest Gmina Barlinek- dz. nr 142/2.
Burmistrz poinformował, iż w  przedmiotowej sprawie należy wystąpić z wnioskiem
do Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w związku z faktem, iż proponowany wjazd
który miałby być przeprojektowany leży w pasie drogowym drogi powiatowej.
Burmistrz wyraził zgodę na przeprojektowanie obecnego zjazdu z drogi powiatowej
Barlinek- Nowogródek Pom. wraz z wykonaniem niezbędnych prac pod warunkiem,
że wszelkie formalności z tym związane jakie należy przeprowadzić zgodnie z
obowiązującymi przepisami prawa w tym zakresie będą po stronie wnioskodawcy jak
również koszty wykonania.

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się kosztorysem przedstawionym przez projektanta na
wykonanie naprawy oświetlenia boiska treningowego na wartość ok. 110.000 zł
brutto. W dyspozycji jest ok. 40.000,00 zł. Burmistrz wybrał wariant: szafka sterująca,
przewody pod płytą i fundamenty słupów – koszt wykonania to ok. 35.000 zł brutto.
Zlecone zostanie z wolnej ręki obecnemu wykonawcy razem z  remontem boiska.
Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie opracowania dokumentacji na naprawę
oświetlenia- koszt to kwota ok. 2.500,00 zł brutto.

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie monitoringu i nagłośnienia
stadionu miejskiego. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą
firmy ANMIT s.c. za kwotę 59.820,85 zł brutto.

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą  zlecenia PGK Sp. z o.o.  montażu
turystycznych tablic informacyjnych przy ścieżce rowerowej w ramach projektu pn”
Budowa ścieżki rowerowej z Barlinka do Krzynki”. Burmistrz wyraził zgodę na
zlecenie w/w zadania dla PGK Sp. z o.o. w Barlinku.

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą wyboru miejsc do montażu 4 szt.
stojaków na rowery przy ścieżce rowerowej w ramach projektu pn ”Budowa ścieżki
rowerowej z Barlinka do Krzynki”. Burmistrz zaakceptował wyznaczone miejsca do
montażu 4 sztuk stojaków na rowery przy ścieżce rowerowej w ramach w/w projektu.
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Burmistrz także wyraził zgodę na zlecenie wykonania w/w zadania PGK Sp. z o.o. w
Barlinku za cenę 1.200,00 zł +vat.

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. wniosku o dofinansowanie pn.
„Promocja bioróżnorodności w Gminie Barlinek”. W/w projekt umieszczony został na
liście rezerwowej przez Zarząd Województwa. Burmistrz polecił wystosować
odwołanie od wyników oceny.

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały dot. Aktualizacji Wieloletniego
Planu Inwestycyjnego Gminy Barlinek. Burmistrz zaopiniował pozytywnie projekt
uchwały, zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Planu Rozwoju Lokalnego
Miasta i Gminy Barlinek na lata 2007-2013 i skierował do Rady Miejskiej w/m na
grudniową sesję Rady Miejskiej.

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze zestawieniem kosztów PGK Sp. z o. o. w Barlinku
montażu i demontażu oświetlenia świątecznego.

III. W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w sprawie
zbycia działki gruntu nr 566/12 w trybie bezprzetargowym i postanowił wydać
Zarządzenie Nr 150/2011 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej
do sprzedaży w drodze bezprzetargowej.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BTBS Sp. z o.o. o wyrażenie zgody na
przekazanie dla UM w Barlinku działki nr 233/8 położ. między ul. Jeziorną i
Niepodległości będącej dotychczas w administrowaniu BTBS i postanowił wystąpić
do BTBS Sp. z o.o. o przekazanie ww. działki, po uprzednim jej uporządkowaniu i
rozebraniu znajdujących się na niej starych garaży.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o rezygnację z
dzierżawy nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 140/1 (obr. Płonno)
z uwagi na brak zainteresowania uprawą dzierżawionej nieruchomości i wyraził zgodę
na rozwiązanie umowy dzierżawy pod warunkiem, iż dotychczasowy dzierżawca
rozgrodzi i uporządkuje przedmiotowy teren.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Fundacji Ratowania Zabytków i
Pomników Przyrody o przyjęcie na własność zabytku architektury typu dwór, pałac,
szkoła, młyn, dom, kamienica, który mógłby stać się celem działań zabezpieczających
i rewaloryzacyjnych w latach 2012-2016 i postanowił przesłać Fundacji informację nt.
lokalizacji oraz stanu prawnego niezagospodarowanych dotychczas tego typu
obiektów z terenu Gminy. Ponadto Burmistrz postanowił zwrócić sie do ANR o
wykaz wszystkich nieruchomości z terenu Gminy spełniających warunki, o których
mowa w ww. wniosku wraz z planami ich zagospodarowania.
Oprócz tego zapadła decyzja, iż stan prawny oraz zagospodarowanie zabytków
architektury typu dwór, pałac, szkoła, młyn, dom, kamienica, itp. znajdujących się na
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terenie Gminy Barlinek będą jednym z tematów sesyjnych RM w Barlinku w roku
2012.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BTBS dotyczącym opinii na temat
utwardzenia dz. nr 157/3 o pow. 42 m2 z przeznaczeniem na cele parkingowe oraz za i
wyładunków towarów i podjął Zarządzenie Nr 156/2011 w sprawie ogłoszenia
wykazu nieruchomości, przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze
bezprzetargowej będącej w administrowaniu BTBS Sp. z o. o.

6. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 157/2011 w sprawie ogłoszenia wykazu
nieruchomości, przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej
będących w administrowaniu BTBS Sp. z o. o.

7. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 158/2011 w sprawie w sprawie ogłoszenia
wykazu nieruchomości, przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze
bezprzetargowej będących w administrowaniu  PGK Sp. z o.o.

8. Burmistrz Barlinka omówił możliwości sprzedaży lub wieloletniej dzierżawy obiektu
przy ul. Różanej 15. Ponadto Burmistrz Barlinka polecił Prezesowi BTBS Sp. z o.o.
dokonanie analizy dot. możliwości zmiany lokalizacji Spółki.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zbycia nieruchomości oznaczonych w
ewidencji gruntów dz. nr 799/9, 799/10, 799/11, 799/12, 799/13 obr. 2 Barlinek,
położnych między ulicą Gorzowską i Okrężną po pierwszym przetargu zakończonym
wynikiem negatywnym i postanowił zorganizować drugi przetarg, nie zmieniając ceny
wywoławczej, która wynosiła 23 370,00 zł (w tym VAT).

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dzierżawy nieruchomości połoznej na
Cmentarzu Komunalnym przy ul. Szosowej i zobowiązał PGK Sp. z o.o. do udzielenia
odpowiedzi wnioskodawcy w sprawie dzierżawy nieruchomości na ww. terenie w celu
prowadzenia działalności handlowej. Natomiast RG ma przeanalizować sprawę
terenów przyległych do drogi dojazdowej do Cmentarza pod kątem sprzedaży,
dzierżawy.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o udostępnienie
powierzchni handlowej w Rynku w dniu 31.12.2011 r. i 01.01.2012 r. (Sylwester i
Nowy Rok) w godz. od 19.00 do 02.00 w celu postawienia stoiska z piwem oraz
grzanym winem i kilkoma miejscami siedzącymi z jednoczesną prośbą o podłączenie
do skrzynki elektrycznej i ze względów bezpieczeństwa nie wyraził zgody na
powyższy wniosek.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej w sprawie wyrażenia
zgody na użyczenie działek nr 248/8 269/8, 279/4, 292/20, 552/1, 552/2, 577, 292/19 z
przeznaczeniem na parking dla przedszkola i powstającego budynku mieszkalnego
wielorodzinnego i wyraził zgodę na powyższy wniosek. Jednocześnie Burmistrz
skierował do RM projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na czas
nieoznaczony nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. użyczenia boiska piłkarskiego oraz
szatni w Mostkowie Klubowi Sportowemu „KORAL” Mostkowo i postanowił, iż
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umowa użyczenia pomiędzy stronami zostanie rozwiązana. Natomiast należy podpisać
stosowne porozumienie z Klubem.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy dla dz.
nr 176/1 przy ul. Szosa do Lipian w Barlinku i nie wyraził zgody w przedmiocie
planowanego zamierzenia.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przekazania funkcji gospodarza
Stadionu Miejskiego Stowarzyszeniu MKS Pogoń i z uwagi na wartość zamówienia,
postanowił dokonać zamówienia w drodze bezprzetargowej.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zamówienia na ochronę obiektów
komunalnych w Gminie i postanowił wybrać w drodze przetargu jedną firmę do
ochrony wszystkich przedmiotowych obiektów.

17. Burmistrz Barllinka zapoznał się z ofertami ubezpieczenia mienia komunalnego i
wybrał ofertę TUiR WARTA.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o rozłożenie na raty
opłaty adiacenckiej i wyraził zgodę na rozłożenie na 3 raty przedmiotowej opłaty.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem osób fizycznych o przesunięcie terminu
rozbiórki garażu i wyraził zgodę na powyższy wniosek.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał sie z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
obciążenie nieruchomości dz. nr 289/2, dz. nr 290 obr. Moczkowo, dz. nr 223/2 obr.
Płonno stanowiących własność Gminy Barlinek odpłatną służebnością przesyłu na
rzecz Enea Operator Sp. z o. o. z siedzibą w Poznaniu. Burmistrz wyraził zgodę na
powyższe, polecił przedłożyć w/w projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o. o. o rozważenie
możliwości użyczenia na rzecz WM Niepodległości 3 cz. dz. nr 209 z przeznaczeniem
na usytuowanie zasieku na odpady komunalne. Burmistrz rozpatrzył negatywnie w/w
wniosek, gdyż powyższa nieruchomość została oddana osobie prawnej w użytkowanie
wieczyste. Burmistrz polecił przeanalizować sprawę przejęcia w/w nieruchomości pod
kątem nieodpłatnego przejęcia lub wygaśnięcia użytkowania wieczystego. Po
dokonanej analizie wystosować stosowny wniosek do użytkownika wieczystego.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ubezpieczenia mienia komunalnego
Gminy Barlinek. Burmistrz postanowił udzielić zamówienia z wolnej ręki dla Firmy
Warta S.A. Ponadto burmistrz postanowił zawrzeć umowę z firmą WARTA S.A. na
sponsoring imprez organizacyjnych na terenie Barlinka.

23. Burmistrz Barlinka polecił kierownikowi RG oraz RI przeanalizować sprawę
możliwości dzierżawy lub użyczenia terenów działek położonych przy jeziorze
barlineckim (przy promenadzie).

24. Burmstrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o sprzedaż na rzecz
wnioskodawców dz. nr 376/6 obr. Rychnów będącej własnością Gminy Barlinek z
przeznaczeniem na cele gospodarcze. Burmistrz polecił wystosować informację do
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wnioskodawców, iż obecnie jest już prowadzana analiza odnośnie zagospodarowania
w/w obiektu.

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem WM Tunelowa 48 o sprzedaż w drodze
bezprzetargowej dz. nr 611/7 obr. 1 dla celów poprawienia zagospodarowania terenu
działki przyległej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek.

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyrażenia zgody na obciążenie
nieruchomości położonej w obr. Osina dz. nr 30/2 stanowiąca własność Gminy
Barlinek odpłatną służebnością przesyłu na rzecz Enea Operator Sp. z o o. z siedzibą
w Poznaniu. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił przedłożyć projekt
uchwały do Rady Miejskiej w/m w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie w/w
nieruchomości odpłatną służebnością przesyłu.

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze  sprawą wyrażenia zgody na obciążenie
nieruchomości położonych w obrębie Osina dz. nr 3/3, 57 stanowiących własność
Gminy Barlinek odpłatną służebnością przesyłu na rzecz Enea Operator Sp. z o. o z
siedziba w Poznaniu. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił przedłożyć
projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie
w/w nieruchomości odpłatną służebnością przesyłu.

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyrażenia zgody na obciążenie
nieruchomości położonych w obrębie Osina dz. nr 60/1,61/2 stanowiących własność
Gminy Barlinek odpłatną służebnością przesyłu na rzecz Enea Operator Sp. z o. o.  z
siedzibą w Poznaniu. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił przedłożyć
projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie
w/w nieruchomości odpłatną służebnością przesyłu.

29. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 169/2011 w sprawie waloryzacji czynszu
dzierżawy lub najmu nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek.

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją BTBS Sp. z o. o. dot. wykonania
zasieku na odpady komunalne na terenie działki nr 125/15 o pow. 24 m2 ( ob. 2 m.
Barlinka), położonej przy ul. Odrzańskiej 16 na potrzeby Wspólnoty Mieszkaniowej
Odrzańska 16 oraz na potrzeby budynku Odrzańska 16A. Burmistrz wyraził zgodę na
użyczenie dz. nr 125/15 obr. 2 Barlinek na w/w cel.

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją BTBS Sp. z o.o. dotycząca
nieruchomości gruntowych przeznaczonych do wydzierżawienia na czas nieoznaczony
w zakresie: -cz. dz. nr 261/6 obr. 2 Barlinek przy ul. Gorzowskiej 56

-cz. dz. nr 258/3 obr. 2 Barlinek przy ul. Gorzowskiej 62
-cz. dz. nr 291/2 obr. 2 Barlinek przy ul. Długiej

Burmistrz skierował projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m o wyrażenie zgody na
wydzierżawienie w/w nieruchomości.

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem w sprawie wyrażenia zgody na
wydzierżawienie cz. dz. nr 725/21 9 ob. 1 m. Barlinka) na rzecz Wspólnoty
Mieszkaniowej Kombatantów 1 w celu wykonania 8 miejsc postojowych. Burmistrz
polecił przedłożyć do Rady Miejskie w/m projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na wydzierżawienie cz. dz. nr 725/21 obr. 1 B-ek.
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33. Burmistrz Barlinka polecił RG przygotować projekt uchwały uchylający uchwałę
dotyczącą wydzierżawienia cmentarzy komunalnych.

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą  przejęcia przez Gminę od osoby fizycznej
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 750/3 obr. 2 m. Barlinek na
cele publiczne. Sporządzony został operat szacunkowy określający wartość rynkową
nieruchomości na kwotę 8.460,00 zł brutto. Burmistrz ustalił kwotę wykupu działki na
8.000,00 zł brutto.

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą sprzedaży w przetargu nieograniczonym
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 467 obr. 2 m. Barlinek.
Sporządzony został operat szacunkowy określający wartość rynkową nieruchomości
na kwotę 77.600,00 zł + VAT. Burmistrz ustalił cenę 79.900,00 zł + VAT jako kwotę
wywoławczą.

36. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zlecenia  podziału rolnego działki
oznaczonej w ewidencji gruntów nr195/12 położonej w miejscowości Pogórze Obr.
Mostkowo gm. Barlinek zagospodarowanej przez Gminę Barlinek na podstawie
umowy oddania w dzierżawę pod miejsce rekreacyjne z placem zabaw dla
mieszkańców Podgórza. Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie powyższego podziału za
kwotę 1.300,00 zł + VAT dla Zakładu Usług- Geodezyjno-Kartograficznych H.
Kądziołka ul. Grodzka 10 Barlinek.

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. podziału dz. nr 241/1 przy ul.
Jeziornej. W związku z pismem Dyrektora SP Nr 1 informującym o przesunięciu
terminu zakończenia grodzenia terenu szkoły na wiosnę 2012 roku burmistrz
postanowił zlecić geodecie wykonanie podziału dz. nr 241/1 na podstawie wytycznych
przygotowanych przez SP Nr1.

38. Burmistrz Barlinka zaakceptował wykonaną przez OPS w Barlinku aplikację do
konkursu na wykonanie pilotażowego wdrażania standardów usług i modeli instytucji
pomocy i integracji społecznej w ramach projektu 1.18 pt. :”Tworzenie i rozwijanie
standardów usług pomocy i integracji społecznej”.

39. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektami uchwał w sprawie wydzierżawienia na
czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym części nieruchomości ozn. nr 1010/2,
1010/4, 1010/6, nr 1010/7, nr 1010/9, 729/3  (ob. 2 m. Barlinka). Burmistrz polecił
złożyć w/w projekty uchwał do Rady Miejskiej w/m.

40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały  w sprawie uchylenia uchwały o
wydzierżawieniu cmentarzy komunalnych w Barlinku. Burmistrz polecił nie składać
w/w projektu do Rady Miejskiej w/m.

41. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia na
„Świadczenie usług ochrony obiektów komunalnych w Barlinku”. Burmistrz
zaakceptował specyfikację warunków oraz polecił ogłosić przetarg na „Świadczenie
usług ochrony obiektów komunalnych w Barlinku”. Burmistrz wydał zarządzenie Nr
175/2011 w sprawie powołania komisji przetargowej na w/w zadanie. Komisja w
składzie:            K. Paszek, A. Motucka- Sławińska, A. Jaszczak- Kosińska.
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42. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem w sprawie wyrażenia zgody na
obciążenie nieruchomości położonych w Mostkowie gm. Barlinek, oznaczonych w
ewidencji gruntów działkami nr 6/4 o pow. 0,0333 i 7/14 o pow. 0,0286 stanowiących
własność Gminy Barlinek odpłatną służebnością drogową na rzecz właścicieli działki
nr 437/2 obr. Mostkowo gm. Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starosty Myśliborskiego o wydanie
opinii w sprawie uznania rekultywacji dz. nr 81/30 obr. Krzynka - Gmina Barlinek za
zakończoną i zaopiniował powyższy wniosek negatywnie, wydając w tej sprawie
Postanowienie. Ponadto postanowił wezwać Starostę do zrekultywowania
przedmiotowego terenu. Oprócz  tego, Burmistrz postanowił zwrócić się do WIOŚ w
Szczecinie ze skargą, że władający gruntem nie wywiązał się z obowiązku
rekultywacji ww. gruntów.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zabezpieczenie środków na usunięcie
uszkodzonej barierki na nabrzeżu przy ul. Jeziornej i wyraził zgodę na przedmiotowe
prace, które zamkną się w kwocie 500,00 zł netto.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z przepisami znowelizowanej ustawy o utrzymaniu
czystości i porządku w gminach. W związku z wprowadzanymi zmianami,
przedsiębiorcy, którzy będą prowadzić działalność w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości winni być wpisani do rejestru działalności
regulowanej prowadzonej przez RG.III.

4. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 161/2011 w sprawie podania do publicznej
wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

5. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 162/2011 w sprawie sprzedaży
nieruchomości – lokali mieszkalnych, stanowiących przedmiot własności Gminy
Barlinek, na rzecz najemcy.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją zadań w ramach Programu
Operacyjnego „Zrównoważony rozwój sektora rybołówstwa i nadbrzeżnych obszarów
rybackich 2077-2013 Oś priorytetowa 4.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyznaczenia osoby do kontaktu ze
Stowarzyszeniem „Sieja” w celu ułatwienia przepływu informacji miedzy
Stowarzyszeniem a Gminą Barlinek i prowadzenie spraw i korespondencji z zakresu
członkostwa Gminy Barlinek w Stowarzyszeniu. Burmistrz wyznaczył RG.IV. jako
osobę do kontaktu w w/w zakresie.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opracowaną przez Zachodniopomorski Wojewódzki
Inspektorat Ochrony Środowiska „Mapą akustyczną miasta Barlinek w otoczeniu dróg
wojewódzkich”. Opracowanie zostało przesłane przez ZWIOŚ dla Starosty
Myśliborskiego. Starosta Myśliborski w/w. opracowanie skierował do
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Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich z zaleceniem podjęcia działań
mających na celu poprawę stanu akustycznego w otoczeniu dróg wojewódzkich nr 151
i 156 przebiegających przez miasto Barlinek.
Zgodnie z zaleceniem zawartym w opracowaniu wyniki analiz akustycznych  dla
obszarów zagrożonych hałasem należy uwzględniać w dokumentach strategicznych na
różnych szczeblach podziału administracyjnego (województwo, powiat, gmina)
szczególnie w programach ochrony środowiska, strategiach rozwoju i miejscowych
planach zagospodarowania przestrzennego. Burmistrz polecił wystosować pismo do
Marszałka  Województwa Zachodniopomorskiego, iż najlepszym rozwiązaniem
problemu hałasu w mieście jest budowa obejściach po terenach kolejowych. Burmistrz
zwrócił się także z prośbą o przedstawienie harmonogramu jaki przewidywany jest do
realizacji w związku z zawartym porozumieniem między Województwem
Zachodniopomorskim a Gminą Barlinek w dniu 9 czerwca 2011r. w przedmiocie
współfinansowania zadania pn. „Budowa obejścia m. Barlinek w ciągu drogi
wojewódzkiej nr 151”.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zabezpieczenie środków w kwocie
8.000,00 zł brutto na sporządzenie opinii dla terenów poeksploatacyjnych  należących
do Szczecińskich Kopalni Surowców Mineralnych S.A. w Szczecinie o łącznej
powierzchni 44,8507 ha. Opinia ta stanowić ma materiały pomocnicze dla wydania
przez Burmistrz Barlinka opinii o zakończeniu rekultywacji w/w terenów. Burmistrz
ustosunkował się negatywnie do powyższego, nie wyraził zgody na zlecenie
wykonania w/w opinii.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o wyrażenie zgody na wykonanie
oczyszczenia rowu melioracyjnego melioracji szczegółowych, przy boisku
treningowym. Koszt wykonania zadania to kwota 1.500,00 zł brutto. Burmistrz
wyraził zgodę na zlecenie wykonania oczyszczenia w/w rowu melioracyjnego.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zabezpieczenie środków na wykonanie
naprawy platformy widokowej przy ul. Jeziornej. Koszt wykonania zadania to kwota
1.850,zł brutto. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił złożyć wniosek do
Skarbnika Barlinka o przesunięcie środków na w/w zadanie.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zabezpieczenie środków na wykonanie
naprawy platformy widokowej przy ul. Jeziornej. Koszt wykonania zadania to kwota
1.850,zł brutto. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił złożyć wniosek do
Skarbnika Barlinka o przesunięcie środków na w/w zadanie.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o planowanych działaniach na 2012 rok
związanych z realizacją Programu Usuwania Azbestu dla Miasta i Gminy Barlinek.
W 2010 r. opracowany został Program Usuwania Azbestu i Wyrobów Zwierających
Azbest dla Miasta i Gminy Barlinek, wraz z inwentaryzacją. W roku bieżącym
(2011r.) są w trakcie realizacji dwa wnioski mieszkańców Dziedzic.
W 2012 r. planowane jest pozyskanie środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie przeznaczonych na zdjęcie i utylizację
azbestu – eternitu. Warunkiem ubiegania się o środki z funduszu jest kwota powyżej
20.000,00 zł. W tym celu do wszystkich osób posiadających obiekty pokryte eternitem
(zgodnie z przeprowadzoną inwentaryzacją) zostaną wystosowane pisma z zapytaniem
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o planowane w roku 2012 r. przez nich prace polegające na usuwaniu eternitu
(wstępne deklaracje).
Takie rozeznanie pozwoli zorientować się gminie, o zapotrzebowaniu na tego rodzaju
przedsięwzięcia i przygotować stosowny wniosek do WFOŚiGW, przeprowadzić
wybór firmy, która zajmie się demontażem i utylizacją azbestu - eternitu.
Również w budżecie gminy na 2012 r. wnioskowane było zabezpieczenie środków w
kwocie 10 000 zł na demontaż i utylizację azbestu. Jeżeli kwota zebrana na podstawie
deklaracji mieszkańców, nie przekroczy wymaganej do dofinansowania z WFOŚiGW,
to zostaną przeznaczone środki zabezpieczone w budżecie.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z decyzją BOŚ.613.151.2011MSz  Starosty
Myśliborskiego z dnia 16.11.2011r. zezwalającą na usunięcie 7 drzew w parku przy
ul. Gorzowskiej w terminie do końca marca 2012 roku. W decyzji starosta zezwolenie
uzależnił od dokonania nowych nasadzeń. Należy posadzić 7 sztuk drzew liściastych
oraz 2 sztuki drzew iglastych, gatunków rodzimego pochodzenia na terenie Barlinka,
w terminie do końca grudnia 2012 roku. Burmistrz przekazał powyższą decyzję do
administratora parku czyli PGK Sp. z o. o. w Barlinku.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z planem utrzymania zimowego dróg, terenów
będących w zarządzaniu Starostwa Powiatowego Myślibórz oraz ZZDW Rejon
Pyrzyce. Wystosowano pismo do PGK Sp. z o.o. z prośbą o uzupełnienie o brakujące
tereny i aktualizacje planu, natomiast do Starostwa Powiatowego z prośbą o
podniesienie standardu utrzymania dróg na terenie miasta oraz objęcie utrzymaniem
dróg wykluczonych w planie. Mieszkańcom Barlinka przekazana zostanie informacja
dotycząca obowiązków właścicieli nieruchomości, zarządców dróg oraz służb
odpowiedzialnych za zimowe utrzymanie dróg, chodników i innych terenów objętych
planem zimowego utrzymania.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z harmonogramem działań, jakie Gmina zobowiązana
jest podjąć w zakresie wdrażania założeń znowelizowanej ustawy o utrzymaniu
czystości i porządku w gminach która wejdzie w życie od stycznia 2012 roku.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na pomieszczenia tymczasowo-noclegowe
dla osób wobec których prowadzone jest postępowanie egzekucyjne. Cena za jedną
osobę za każdy rok będzie negocjowana. Na rok 2011 cena umowna od jednej osoby
to kwota 12,00 zł brutto. Burmistrz polecił negocjować cenę. Burmistrz wyraził zgodę
na zawarcie umowy na 1 lokal.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PW-K Płonia o zatwierdzenie taryf dla
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na okres od
dnia 01.02.2012r do dnia 31.01.2013r. Burmistrz zaopiniował wniosek pozytywnie i
skierował projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m na najbliższą sesję w sprawie
zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania
ścieków.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia zasady podziału prawnego
nieruchomości przez wyodrębnienie lokali jako przedmiotów odrębnej własności w
nieruchomości położonej w Barlinku przy ul. Leśnej nr 2. Nieruchomość stanowi
własność Gminy Barlinek, oznaczoną dz. nr 2123 obr. 2 Barlinek. zabudowaną :
budynkiem mieszkalnym, w skład którego wchodzi 6 lokali mieszkalnych, oraz
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budynkiem gospodarczo- garażowym, w skład którego wchodzi 6 garaży i 1
pomieszczenie gospodarcze. Burmistrz ustalił: 

1). W związku z zamiarem sukcesywnego zbywania lokali w nieruchomości
należy dokonać podziału prawnego polegającego na przyjęciu że przedmiotem
zbywania będzie nieruchomość składająca się z 12 samodzielnych lokali ( 6 lokali
mieszkalnych z częściami składowymi oraz 6 niemieszkalnych – garaży). W
przypadku przeznaczenia do sprzedaży lokali mieszkalnych i niemieszkalnych ich
najemcom przysługuje pierwszeństwo w ich nabyciu na własność. Skorzystanie z
pierwszeństwa w nabyciu lokalu (garażu) wymaga uprzedniego skorygowania treści 4
umów o dzierżawę terenu pod garaż w sposób z którego wynikać będzie że
korzystający z garaży są ich najemcami (lub dzierżawcami) nie zaś dzierżawcami
terenu pod garaż.

2). W zakresie nakładów na nieruchomość – wg art 218 ustawy o gospodarce
nieruchomościami na poczet ceny nabycia zalicza się wartość nakładów poniesionych
na przebudowę budynku w wyniku czego nastąpiło wyodrębnienie lokalu. Osoby,
które poniosły nakłady na przebudowę budynku gospodarczo- garażowego w wyniku
czego wydzielono 6 lokali niemieszkalnych (garaże) wartość nakładów zalicza się na
poczet ceny ich nabycia. Najemcy lokalu nr 6, którzy ponieśli nakłady na przebudowę
części budynku w wyniku czego nastąpiło wydzielenie samodzielnego lokalu wartość
nakładów zalicza się na poczet ceny ich nabycia. 
           3). W zakresie pozostałych nakładów poniesionych przez najemców na lokale
mieszkalne, które nie dotyczą przypadków określonych w art. 218 ustawy o
gospodarce nieruchomościami , brak podstaw do ich zaliczenia na poczet ceny
nabycia tych lokali. Wprowadzenie wszelkich ulepszeń w lokalu reguluje ustawa o
ochronie praw lokatorów, (…) z czego wynika, że winno się to odbyć tylko za zgodą
wynajmującego i na podstawie pisemnej umowy określającej sposób ich rozliczeń.

20. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 168/2011 w sprawie podania do publicznej
wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonania operatu szacunkowego
określającego wartość nieruchomości w związku z wnioskiem Gminy Barlinek o
zniesienie współwłasności nieruchomości wspólnej w granicach nieruchomości
położonej w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 56. Przeprowadzono telefoniczne
rozpoznanie cenowe, kierując prośbę o złożenie oferty do 2 rzeczoznawców
majątkowych: Kazimiera Kwiatosz Biuro Obsługi Rynku Nieruchomości „ATUT” s.c.
Strzelce Krajeńskie, Dominik Jaworski Kancelaria Rzeczoznawcy Majątkowego ul.
Adama Mickiewicza 32/8 Barlinek. Złożeniem oferty zainteresowała się wyłącznie
firma Biuro Obsługi Nieruchomości „ATUT” s.c. z siedzibą w Strzelcach Krajeńskich,
która zaoferowała wykonanie usługi za cenę 1.500,00 zł +VAT. Burmistrz wyraził
zgodę na zlecenie wykonania w/w operatu szacunkowego pod warunkiem dokonania
wszelkich korekt wykonanego operatu we własnym zakresie.

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dotyczącą czynności przekraczających
zakres zwykłego zarządu nieruchomością wspólną w związku ze zbieraniem głosów
przez Zarządcę pod uchwałami właścicieli lokali. Nieruchomości, w których Zarządca
podjął procedurę podjęcia uchwały w drodze indywidualnego zbierania głosów
właścicieli lokali:
- ul. Strzelecka nr 25 – uchwała nr 10/2011 w sprawie zagospodarowania terenu
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- ul. Niepodległości nr 17, 17a – uchwała nr 6/2011 w sprawie budowy przyłączenia
ciepłowniczego i układu rozliczeniowo pomiarowego.
- ul. Kozia nr 2- uchwała nr 5/2011 w sprawie remontu dachu
- ul. Grodzka Nr 1 – uchwała nr 5/2011 w sprawie remontu dachu dachówkowego
wraz z przemurowaniem dwóch kominów w części ponad dachem budynku.
- ul. Tunelowa nr 52- uchwała nr 6/2011 w sprawie wymiany obróbek blacharskich na
tytanowo- cynkowych z bieżącą naprawą dachu.
- ul. Tunelowa nr 16 – uchwała nr 6/2011 w sprawie przyjęcia inwentaryzacji budynku
mieszkalnego i zmiany udziałów w nieruchomości wspólnej.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacja Zarządcy mieszkaniowego zasobu
Gminy Barlinek o zwolnieniu z najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul.
Niepodległości 30/1. Burmistrz polecił RG polecił przygotować procedurę zbycia
powyższej nieruchomości.

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją na temat propozycji współpracy
międzyregionalnej Stowarzyszenia Sieja w zakresie utworzenia modelowego
kąpieliska    ( zagospodarowanie kąpielisk). Burmistrz polecił wystosować pismo do
dzierżawcy Plaży Miejskiej w Barlinku z informacją o możliwości nawiązania
współpracy celem utworzenia modelowego kąpieliska.

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. organizacji przyszłorocznych
dożynek powiatowo- gminnych w Gminie Nowogródek Pomorski w terminie 8-9
września 2012 roku. Burmistrz ustalił, iż dnia 1 września 2012 roku odbędą sie
Dożynki w Gminie Barlinek.

V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych:

1. Kierownicy poszczególnych Referatów Urzędu Miejskiego w Barlinku zobowiązani
są do złożenia u Kierownika Referatu Ogólnoorganizacyjnego tematów, jakie będą
podejmowane na sesjach Rady Miejskiej w Barlinku w roku 2012.

2. Wszystkie projekty uchwał Rady Miejskiej w Barlinku będą przekazywane w formie
papierowej do Biura Rady Miejskiej z adnotacją, iż wersja elektroniczna została
przekazana do Referatu Ogólnoorganizacyjnego. Natomiast pracownik, który
wytworzył przedmiotowy projekt uchwały RM będzie zobowiązany do dostarczenia w
wersji elektronicznej ww. projektu uchwały pracownikowi RO merytorycznie
odpowiedzialnemu za umieszczenie go w Biuletynie Informacji Publicznej.

3. Burmistrz Barlinka polecił RO złożyć do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały w
sprawie uchylenia uchwały Nr IX/117/2011 o utworzeniu Biblioteki Publicznej w
Barlinku.

4. Burmistrz Barlinka zobowiązał kierowników Urzędu Miejskiego w/m do cyklicznego
informowania na Posiedzeniu Burmistrza Barlinka z Zespołem Kierowniczym o
wszelkich nadchodzących zmianach w ustawach.
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5. Burmistrz Barlinka zobowiązał pracowników Urzędu Miejskiego w/m do
przedstawiania na Posiedzeniu Burmistrza Barlinka z Zespołem Kierowniczym
istotnych informacji uzyskanych po każdym przebytym szkoleniu.

VI.     W zakresie spraw oświaty i  sportu:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem wniosku do Ministerstwa Sportu i
Turystyki o dofinansowanie zajęć: „Nauka pływania dzieci i młodzieży z Gminy
Barlinek”, zaakceptował przedmiotowy wniosek i zobowiązał ROS.I do negocjowania
kosztów nauki pływania jednego dziecka z wykonawcą zadania tj. Centrum Sportowo-
Rehabilitacyjnym „Słowianka” w Gorzowie Wlkp. Postanowiono również finansować
część wydatków na ten cel ze środków na przeciwdziałanie alkoholizmowi,
narkomanii i przemocy.

2. Burmistrz Barlinka wraz z Dyrektorami Szkół i Przedszkoli Gminnych, została
omówiona kwestia finansowania przez Gminę dopłat do dodatkowych godzin pracy
nauczycieli. W celu uniknięcia podobnej sytuacji w przyszłym roku szkolnym,
postanowiono, że Dyrektorzy przygotują wykaz propozycji zajęć dodatkowych dla
nauczycieli w swoich placówkach.

VII. W zakresie spraw OPS :

1. Burmistrz Barlinka omówił organizację oraz sposób finansowania spotkania
wigilijnego, które odbędzie się w ramach projektu Stowarzyszenia Sieja „Jedz ryby.
Będziesz zdrów”.

VIII. W   zakresie spraw OC:

1. Burmistrz Barlinka skierował do RM projekt uchwały w sprawie powołania Straży
Miejskiej z prośbą o skierowanie na sesję grudniową. W uzasadnieniu podano, iż w
pierwszym etapie przedsięwzięcia powołuje się dwóch strażników.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OSP Mostkowo w sprawie pokrycia
kosztów remontu samochodu pożarniczego w kwocie 2.947,08 zł brutto. Burmistrz
polecił Prezesowi OSP Mostkowo przedstawić szczegółowy raport na temat
okoliczności i rozmiaru zaistniałej awarii, oraz zobowiązał Komendanta M-G OSP w
Barlinku do przedstawienia opinii w powyższej sprawie.

IX.  W  zakresie spraw USC:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. wejścia w życie od 1 stycznia 2012
roku nowej ustawy o ewidencji ludności. Ustawa ta będzie odgrywać istotna rolę,
gdyż zmienia zawartość rejestru PESEL oraz sposób jego zasilania. Ciężar aktualizacji
danych osobowych oraz statusu obywatela przesunie się z ewidencji ludności na
kierowników urzędów stanów cywilnego.
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W okresie od dnia 16 listopada 2011r. do dnia 20 grudnia 2011r. Burmistrz Barlinka wydał
następujące zarządzenia :

Lp. Nr
Zarządzenia

W sprawie Data Uwagi

1. 161/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu
nieruchomości przeznaczonych do
sprzedaży.

18.11.2011 RGM.II

2. 162/2011 Sprzedaży nieruchomości- lokali
mieszkalnych – stanowiących przedmiot
własności Gminy Barlinek, w drodze
bezprzetargowej, na rzecz najemcy.

18.11.2011 RGM.II

3. 163/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011
rok.

17.11.2011 RF.I.

4. 164/2011 Planów fiansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2011 rok.

17.11.2011 RF.I.

5. 165/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2011 rok.

25.11.2011 RF.I.

6. 166/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011
rok.

29.11.2011 RF.I.

7. 167/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2011rok.

29.11.2011 RF.I.

8. 168/2011 Podania do publicznej wiadomości
nieruchomości przeznaczonych do
sprzedaży.

01.12.2011r. RGM.II.

9. 169/2011 Waloryzacji czynszu z tytułu dzierżawy lub
najmu nieruchomości stanowiących własność
Gminy Barlinek.

01.12.2011r. RG.VI.

10. 170/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu
nieruchomości przeznaczonych do
sprzedaży.

06.12.2011 RGM.II.

11. 171/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011
rok.

30.11.2011 RF.I.

12. 172/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011
rok.

30.11.2011 RF.I.

13. 173/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2011 rok.

30.11.2011 RF.I.

14. 174/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2011 rok.

30.11..2011 RF.I.

15. 175/2011 paszek 09.12.2011 RG.I.
16. 176/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.
09.12.2011 RF.I.

17. 177/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych
Gminy Barlinek na 2011 rok.

09.12.2011 RF.I.

18. 178/2011 Zbycia w trybie bezprzetargowym
nieruchomości gruntowej położonej w
Moczkowie w celu poprawienia warunków

14.12.2011r. RG.V.
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zagospodarowania przyległych
nieruchomości.

19. 179/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości,
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w
drodze bezprzetargowej, stanowiącej
własność Gminy Barlinek, oddanej w
administrowanie Barlineckiemu
Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp.
z o.o..

15.12.2011 RG.VI.

20. 180/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości,
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w
drodze przetargu ustnego nieograniczonego,
stanowiącej własność Gminy Barlinek.

15.12.2011 RG.VI.

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka
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w okresie międzysesyjnym.

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których
podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek.

Odbyły się następujące spotkania:

1. Spotkano się z Komendantem Miejskim i Powiatowym w sprawie poprawy
bezpieczeństwa na terenie Gminy oraz utworzenia Straży Miejskiej w Barlinku.

2. W Złocieńcu uczestniczono w spotkaniu na temat programów prywatyzacyjnych
komunalnych Przedsiębiorstw Energetyki Cieplnej.

3. Uczestniczono w uroczystościach Dnia Pracownika Socjalnego.
4. W Barlinku odbył się Powiatowy Zjazd Ochotniczych Straży Pożarnych.
5. W BOK została otwarta Galeria w salach ECS oraz kino 3D w sali widowiskowej.
6. W Urzędzie Wojewódzkim odbyło spotkanie poświęcone wdrożeniu Narodowego

Programu Zdrowia w kontekście zadań przypisanej samorządom w zakresie opieki
zdrowotnej mieszkańców.

7. Spotkano się z Dyrektorem ZSP Nr 2 na temat udostępnienia terenu szkoły na
potrzeby organizacji Dni Barlinka.

8. Spotkano się z Dyrektorem Oddziału Warta na temat warunków umowy
ubezpieczeniowej  na rok 2012.

9. Spotkano się z właścicielem i kadra zarządzającą Bomet CAPARO w sprawie
bieżącego funkcjonowania firmy.

10. Spotkano się z inwestorem zabudowy działki nr 2119 na Górnym Tarasie  na temat
realizacji i terminów zakończenia inwestycji.

11. Odbyło się spotkanie w Urzędzie Miejskim z Dyrektorami Szkół Gminnych na temat
poprawy jakości nauczania i zwiększenia efektywności zdawania egzaminów
sprawdzających.

12. Odbyło się spotkanie w Urzędzie Miejskim poświęcone sytuacji na rynku pracy i
bezrobocia na terenie Gminy Barlinek ze szczególnym uwzględnieniem osób
długotrwale pozostających bez pracy. Przeanalizowano również możliwości
utworzenia Centrum Integracji Społecznej.

13. Odbyło sie spotkanie w Urzędzie Miejskim w sprawie możliwości budowy taniego
budownictwa socjalnego.

14.  W Urzędzie Miejskim odbyło się coroczne spotkanie z honorowymi dawcami krwi,
na spotkaniu został poruszony problem ograniczenia funkcjonowania punktu
krwiodawstwa w Barlinku.

15. W Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie ( z inicjatywy Burmistrza Barlinka )
poświęcone zakończeniu i rekultywacji Kopalni Kruszyw w Płonnie i Krzynce, oraz
sprawą dotyczącą zmiany klasyfikacji gruntów i wynikających z tego uszczupleń
podatkowych Gminy Barlinek.

16. Uczestniczono w Szczecinie w konferencji regionalnej poświęconej nowym Budżetom
Unijnym na lata 2014- 2020, oraz budowaniu strategii rozwoju do roku 2020 w
oparciu o utworzoną Aglomerację Szczecińską.

17. Odbyło się Walne PGK Sp. z o. o. poświęcone ustaleniu harmonogramów
inwestycyjnych i rozwojowych Spółki.

18. Odbyło się spotkanie w Urzędzie Miejskim na temat kalendarza wydarzeń sportowych
i kulturalnych w roku 2012.

19. Spotkano się z członkami Stowarzyszenia prowadzącego Przedszkole Niepubliczne w
Mostkowie.
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20. Odbył się cykl spotkań z Dyrektorem Szpitala w Barlinku i Starostą Myśliborskim
poświęconych planom rozbudowy Szpitala.

21. W Trzcińsku odbył się Konwent Wójtów i Burmistrzów Gmin Lidera Pojezierza.
22. Odbyło się spotkanie z Prezesem BTBS Sp. z o. o. w sprawie lokalizacji nowej

siedziby spółki.
23. Odbyło się spotkanie podsumowujące programy „Decydujmy Razem”, „ Wiem,

umiem, potrafię”.
24. Spotkano się z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu w sprawie

wsparcia Gminy aktywnymi formami bezrobocia.
25. Spotkano się z Burmistrzem Prenzlau i władzami Gminy w sprawie ustalenia

programu współpracy oraz omówienia realizacji wspólnych programów unijnych.
26. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie poświęcone możliwości utworzenia na

terenie Gminy obszaru uzdrowiskowego.
27. W miejscowości Dalsze oraz Chojna odbył sie cykl spotkań burmistrzów i wójtów

Gminy których celem byłoby utworzenie Związku Gmin mających za zadanie
zagospodarowanie odpadów komunalnych po wejściu w życie „ustawy śmieciowej”.

28.  Gmina Barlinek otrzymała wyróżnienie -Orzeł Agrobiznesu.
29. Spotkano się z Zarządem Koła Nr 1 PZW w Barlinku, spotkanie dotyczyło posiadanej

bazy w Barlinku, oraz możliwości wsparcia dla Koła przez Gminę na realizację
Projektów Unijnych.


